
Or.V.0062- 175/09

Protokół Nr 175/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 29 października 2009 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  III  kadencji,  w  dniu  29
października  2009 roku,  o  godz.  900  w Starostwie  Powiatowym w Białymstoku,
otworzył Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

3. Podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu w księdze
wieczystej nieruchomości stanowiących mienie powiatowe.

4. Udzielenie upoważnień Radcy Prawnemu Starostwa do reprezentowania
interesów Powiatu przed sądami powszechnymi.

5. Przyjęcie rozliczenia dotacji udzielonej Fundacji VITTORIA na organizację
III Europejskiego Festiwalu Muzycznego „Gloria”.

6. Zapoznanie się z odpowiedzią na protest dotyczący oceny merytorycznej
wniosku  o  dofinansowanie  projektu  „Infokioski,  czyli  Urząd  Pracy  w
Gminie”.

7. Rozpatrzenie  wniosków  i  opinii  komisji  stałych  Rady  Powiatu
Białostockiego.

8. Zapoznanie  się  z  pismem  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego
potwierdzającym  zlecenie  przygotowania  dokumentacji
prawno-geodezyjnej  dotyczącej  działek  gruntów  leśnych  Nadleśnictwa
Czarna Białostocka.

9. Zaakceptowanie projektu uchwały RPB w sprawie wyrażenia zgody na
ustalenie  bonifikaty  od  ceny  nieruchomości  zbywanej  w  trybie
bezprzetargowym.

10. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora DPS w Choroszczy w sprawie zmian w
budżecie na 2009 rok.

11. Rozpatrzenie wniosku PODGiK w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok.

12. Zaakceptowanie  autopoprawek  do  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie
zmian w budżecie na 2009r.

13. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w
sprawie  stanowiska  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  kwestii  przebiegu
korytarza kolejowego „Rail Baltica”.



14. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie  odnowienia  i
uruchomienia  przewozów na  linii  kolejowej  Łapy –  Śniadowo –  Łomża
(Ostrołęka).

15. Rozpatrzenie  wniosku  Komendy  Miejskiej  Policji  o  dofinansowanie
działalności w 2010 r.

16. Udzielenie odpowiedzi na pismo Burmistrza Łap w sprawie przeniesienia
niewykorzystanych środków na rok 2011 w ramach umowy partnerstwa.

17. Udzielenie odpowiedzi na pismo Urzędu Gminy w Zawadach w sprawie
wyrażenia zgody na wycinkę drzew na terenie pasa drogowego oraz w
sprawie  zmiany  planów  rozwoju  sieci  dróg  powiatowych  na  terenie
Gminy Zawady.

18. Upoważnienie 2 Członków Zarządu do podpisania porozumień oraz umów
dotyczących zimowego utrzymania dróg powiatowych w 2010 roku.

19. Zapoznanie się z pismem mieszkańców Klepacz w sprawie  przebudowy
ulicy Kolejowej.

20. Zapoznanie  się  z  pismem Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie
remontu ul. Świerkowej.

21. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie
poszerzenia drogi na odcinku Księżyno – Ignatki - Koplany.

22. Podjęcie  postanowienia  w  sprawie  wygaszenia  trwałego zarządu (dot.
nieruchomości  położonej  przy  ulicy  Gródeckiej  21  w  Michałowie)
(440/09).

23. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  zbycia  nieruchomości
(441/09).

24. Podpisanie  dokumentów  związanych  z  ogłoszeniem  sprzedaży
nieruchomości w trybie bezprzetargowym.

25. Podpisanie  aneksu  do  umowy  partnerstwa  z  Gminą  Łapy  z  dnia  23
kwietnia 2008 roku.

26. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu    nr 174/09 z dnia 22 października 2009 roku, przyjęli go jednogłośnie,
bez uwag.

Ad. 2

Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie
prawa własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o
potwierdzenie prawa własności na rzecz Powiatu Białostockiego nieruchomości:

 położonych w obrębie Zubry, gmina Gródek, oznaczonych jako działki nr
1231/1 o powierzchni 0,1098 ha oraz nr 1233/1 o powierzchni 1,1260 ha,
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 położonych w obrębie Łużany, gmina Gródek, oznaczonych jako działki nr
410/3 o powierzchni 0,4829 ha oraz nr 404/4 o powierzchni 1,6107 ha,

 położonej  w obrębie  Zielona,  gmina  Gródek,  oznaczonej  jako działka  nr
112/1 o powierzchni 0,1226 ha,

 położonej w obrębie Barszczewo, gmina Choroszcz, oznaczonej jako działka
nr 307/2 o powierzchni 0,0101 ha,

 położonej  w  obrębie  Piłatowszczyzna,  gmina  Gródek,  oznaczonej  jako
działka nr 251/1 o powierzchni 0,3719 ha,

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Jarosława Wądołowskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał.
nr 2 - 7/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 3

Podpisanie  wniosku  do  Sądu  Rejonowego  o  dokonanie  wpisu  w
księdze wieczystej nieruchomości stanowiących mienie powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego w Białymstoku o dokonanie
zmian w KW:

 118 608  (dołączenie  działki  położonej  w  obrębie  Tykocin,  gmina
Tykocin, oznaczonej nr 1677/1 o powierzchni 0,0100 ha),

 BI1B/00045649/6  (zmiana  powierzchni  działki  położonej  w  obrębi
Chodory,  gmina  Turośń  Kościelna,  nr  100  z  powierzchni
dotychczasowej 0,03 ha na aktualną 0,0316 ha).

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Jarosława Wądołowskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał.
nr 8 - 9/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 4

Udzielenie  upoważnień  Radcy  Prawnemu  Starostwa  do
reprezentowania interesów Powiatu przed sądami powszechnymi.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym projekty upoważnienia Rady Prawnego do reprezentowania interesów
Powiatu przed sądami powszechnymi.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
upoważnienia,  które  zostało  podpisane  przez  Pana  Wiesława Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 10 - 11/.
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Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Radcom Prawnym Starostwa
Powiatowego.

Ad. 5

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  Fundacji  VITTORIA  na
organizację III Europejskiego Festiwalu Muzycznego „Gloria”.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał
rozliczenie dotacji udzielonej Fundacji VITTORIA na organizację III Europejskiego
Festiwalu Muzycznego „Gloria” /zał. nr 12/.

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożyła Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik
Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyjął  ww.
rozliczenie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 6

Zapoznanie  się  z  odpowiedzią  na  protest  dotyczący  oceny
merytorycznej  wniosku  o  dofinansowanie  projektu  „Infokioski,  czyli
Urząd Pracy w Gminie”.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał
zebranym  odpowiedź  na  protest  dotyczący  oceny  merytorycznej  wniosku  o
dofinansowanie projektu „Infokioski, czyli Urząd Pracy w Gminie” /zał. nr 13/.

Pani Anna Szczepańska – Sekretarz Powiatu Białostockiego, poinformowała
o szczegółach ww. sprawy.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. odpowiedzią.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Urzędowi
Pracy w Białymstoku. 

Ad. 7

Rozpatrzenie  wniosków  i  opinii  komisji  stałych  Rady  Powiatu
Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  wnioskami  i  opiniami  z
posiedzeń następujących komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego:

 Komisji Budżetu i Finansów z dnia 28 października 2009 roku /zał. nr 14/,

 Komisji  Infrastruktury Technicznej  z dnia 27 października 2009 roku /zał. nr
15/,

 Komisji  Rolnictwa i  Środowiska oraz  Turystyki  i  Rozwoju Powiatu z  dnia  27
października 2009 roku /zał. nr 16/,

 Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej z dnia 28 października 2009 roku
/zał. nr 17/.

 Komisji  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Spraw Rodziny z  dnia 27 października
2009  roku /zał. nr 18/.
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Ad. 8

Zapoznanie  się  z  pismem  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego
potwierdzającym  zlecenie  przygotowania  dokumentacji
prawno-geodezyjnej  dotyczącej  działek gruntów leśnych  Nadleśnictwa
Czarna Białostocka.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał
zebranym pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego potwierdzającym zlecenie
przygotowania dokumentacji prawno – geodezyjnej, niezbędnej do przekazania w
zarząd  Lasów  Państwowych  działek  leśnych,  położonych  w  granicach
Nadleśnictwa  Czarna  Białostocka,  znajdujących  się  w  zasobach  byłego
Państwowego Funduszu Ziemi   /zał. nr 19/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła  iż
przyczyną wystosowania takiego pisma przez Nadleśniczego Nadleśnictwa Czarna
Białostocka są działania zainicjowane przez Komisję, Rolnictwa i Środowiska oraz
Turystyki i Rozwoju Powiatu Rady Powiatu Białostockiego. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 9

Zaakceptowanie projektu uchwały RPB w sprawie wyrażenia zgody
na  ustalenie  bonifikaty  od  ceny  nieruchomości  zbywanej  w  trybie
bezprzetargowym.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie wyrażenia
zgody  na  ustalenie  bonifikaty  od  ceny  nieruchomości  zbywanej  w  trybie
bezprzetargowym /zał. nr 20/. 

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w sprawie  wyrażenia  zgody  na
ustalenie  bonifikaty  od  ceny  nieruchomości  zbywanej  w  trybie
bezprzetargowym, kierując  go pod obrady XXXVII  Sesji  Rady Powiatu
Białostockiego w celu uchwalenia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 10

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  DPS  w  Choroszczy  w  sprawie
zmian w budżecie na 2009 rok.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy w sprawie
zmian w budżecie powiatu na 2009 rok /zał. nr 21/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
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Białostockiego,  w  celu  ujęcia  go  w formie  autopoprawki  do  projektu
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu Białostockiego na 2009 rok, skierowanego pod obrady XXXVII
sesji Rady Powiatu Białostockiego w celu uchwalenia. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 11

Rozpatrzenie  wniosku  PODGiK  w  sprawie  zmian  w  budżecie  na
2009 rok.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
wniosek  Powiatowego  Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej  i  Kartograficznej  w
sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009 rok /zał. nr 22/ 

Wyjaśnienia w ww.  kwestii,  przedłożyła Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik
Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego,  w  celu  ujęcia  go  w formie  autopoprawki  do  projektu
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu Białostockiego na 2009 rok, skierowanego pod obrady XXXVII
sesji Rady Powiatu Białostockiego w celu uchwalenia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 12

Zaakceptowanie  autopoprawek  do  projektu  uchwały  RPB  w
sprawie zmian w budżecie na 2009r.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt uchwały Rady Powiatu Białostockiego w budżecie Powiatu Białostockiego
na rok 2009 uwzględniający zaakceptowane przez Zarząd Powiatu Białostockiego
autopoprawki /zał. nr 23/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu Białostockiego na rok 2009 wraz z autopoprawkami, kierując go
pod  obrady  XXXVII  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  celu
uchwalenia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 13

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w
sprawie stanowiska Rady Powiatu Białostockiego w kwestii  przebiegu
korytarza kolejowego „Rail Baltica”.
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  stanowiska  „Rail
Baltica” /zał. nr 24/.

Wyjaśnienia ww. temacie złożył Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu
Białostockiego. Przypomniał, iż Zarząd Powiatu Białostockiego na posiedzeniu w
dniu  22  października  2009  roku,  zapoznał  się  ze  stanowiskiem Rady  Powiatu
Sokólskiego  w  sprawie  przebiegu  korytarza  kolejowego,  po  zapoznaniu  się  z
którym  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  postanowił  poprzeć  starania  Powiatu
Sokólskiego. 

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  stanowiska  Rady
Powiatu Białostockiego w kwestii przebiegu korytarza kolejowego „RAIL
BALTICA”,  kierując  go  pod  obrady  XXXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego w celu uchwalenia. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 14

Zaakceptowanie  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie  odnowienia  i
uruchomienia  przewozów na  linii  kolejowej  Łapy –  Śniadowo –  Łomża
(Ostrołęka).

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie Stanowiska
Rady Powiatu Białostockiego w kwestii odnowienia i uruchomienia przewozów na
linii kolejowej Łapy – Śniadowo – Łomża (Ostrołęka). /zał. nr 22/.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, poinformował,
iż  w  dniu  28  października  2009  roku  odbyło  się  spotkanie  w  Urzędzie
Marszałkowskim Województwa Podlaskiego w ww. sprawie. 

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  stanowiska  Rady
Powiatu Białostockiego w kwestii odnowienia i uruchomienia przewozów
na linii kolejowej Łapy – Śniadowo – Łomża (Ostrołęka) kierując go pod
obrady XXXVII Sesji Rady Powiatu Białostockiego w celu uchwalenia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 15

Rozpatrzenie wniosku Komendy Miejskiej Policji o dofinansowanie
działalności w 2010 r.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem Komendy  Miejskiej  Policji  o  dofinansowanie  działalności  w
2010 roku /zał. nr 23/.

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożyła Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik
Powiatu Białostockiego. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. wnioskiem,
skierował go do Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,
w celu dokonania analizy.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 16

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Łap  w  sprawie
przeniesienia niewykorzystanych środków na rok 2011 w ramach umowy
partnerstwa.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Łap  w  sprawie  przeniesienia
niewykorzystanych środków na rok 2011 w ramach umowy partnerstwa /zał. nr
24/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedłożył wyjaśnienia w tej sprawie.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła iż do
projektu pisma wkradł się błąd, który należy skorygować. Wyjaśniła, iż z treści
pisma  wynika,  że  rozliczenie  wydatków  poniesionych  na  przebudowę  ulic
Grzybowej i Nowowiejskiej, nie zostało ostatecznie zakończone. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pismo, wraz z uwagą naniesiona przez Panią Marię Borodziuk – Skarbnik
Powiatu Białostockiego, upoważniając do jego podpisania Pana Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 25/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 17

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Urzędu  Gminy  w  Zawadach  w
sprawie wyrażenia zgody na wycinkę drzew na terenie pasa drogowego
oraz  w  sprawie  zmiany  planów  rozwoju  sieci  dróg  powiatowych  na
terenie Gminy Zawady.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektami odpowiedzi na pisma Urzędu Gminy w Zawadach w sprawie wyrażenia
zgody  na  wycinkę  drzew na  terenie  pasa  drogowego  oraz  w  sprawie  zmiany
planów rozwoju sieci dróg powiatowych na terenie Gminy Zawady /zał. nr 26 -
27/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła iż zapis
„PT”  może  okazać  się  nieczytelny  dla  osoby  czytającej  odpowiedź,  na  pismo
odnośnie  zmiany  planów  rozwoju  sieci  dróg  powiatowych  na  terenie  Gminy
Zawady. Zasugerowała by zmienić ten skrót na „projekt techniczny”. 

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  wraz  z  uwagami  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego, upoważniając do jego podpisania Pana Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 28 – 29/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 18
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Upoważnienie 2 Członków Zarządu do podpisania porozumień oraz
umów  dotyczących  zimowego  utrzymania  dróg  powiatowych  w  2010
roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektami  umów  i  porozumień  dotyczącymi  zimowego  utrzymania  dróg
powiatowych w roku 2010 /zał. nr 30 – 47/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania ww. umówi i  porozumień Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 19

Zapoznanie  się  z  pismem  mieszkańców  Klepacz  w  sprawie
przebudowy ulicy Kolejowej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
treść pisma mieszkańców Klepacz w sprawie przebudowy ulicy Kolejowej /zał. nr
48/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. zagadnienia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  w  celu
przygotowania  dokonania  analizy  i  przygotowania  propozycji
odpowiedzi. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 20

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w
sprawie remontu ul. Świerkowej.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  odczytał  Członkom
Zarządu  pismo  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  remontu  ulicy
Świerkowej w Czarnej Białostockiej /zał. nr 49 - 50/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał  iż  sprawa ta była  omawiana z  Burmistrzem Czarnej
Białostockiej,  na  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  w  dniu  22
października 2009 rok.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 21
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Zapoznanie  się  z  pismem Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w
sprawie poszerzenia drogi na odcinku Księżyno – Ignatki - Koplany.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu pismo Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie poszerzenia drogi na
odcinku Księżyno – Ignatki – Koplany /zał. nr 51/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem,  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  w  celu
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi.

Ponadto Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, poinformował Członków Zarządu Powiatu Białostockiego iż w ciągu
ostatnich  dni  odebrał  kilka  telefonów  od  Burmistrza  Supraśla,  w  temacie
sprzątania  ulic  w  mieście  Supraśl.  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował, iż wyjaśnił Burmistrzowi Supraśla, że nie było nigdy
planowane sprzątanie ulic miast Powiatu Białostockiego. Miast na terenie Powiatu
Białostockiego jest dziewięć, natomiast Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku,
posiada  zbyt  małe  środki  by  przeprowadzać  sprzątania  dróg  powiatowych  na
terenie  miast.  Sprzątanie  jest  dokonywane raz w roku po zakończeniu  sezonu
zimowego.  Konieczne  jest  wtedy  usunięcie  zalegających  warstw  pasku,  które
mogą zanieczyszczać kanalizację deszczową. Burmistrzowi Supraśla, chodzi o to
by były zgrabiane liście z ulic w szczególności z: Długiej, Nowej i Dolnej. Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, zauważył iż bardzo prawdopodobne
jest  to,  że  zostanie  na  niego  nałożony  w  związku  z  tym mandat.  Pan  Marek
Jędrzejewski,  poinformował  Burmistrza  Supraśla,  iż  przekażę  ww.  sprawę  pod
obrady Zarządu, w celu podjęcia decyzji w tej sprawie.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła  iż
utrzymanie czystości ulic w miastach nie należy do zadań powiatu.

Pan Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego, dodał,
iż sprawa ta powinna zostać skierowana do analizy Radców Prawnych Starostwa
Powiatowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  po  zapoznaniu  się  z  zaistniałą
sytuacją,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do  Radców  Prawnych  Starostwa
Powiatowego,  o  wydanie  opinii  prawnej  w  kwestii  na  kim  spoczywa
obowiązek sprzątania dróg powiatowych stanowiących ulice w miastach.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku oraz Radcom Prawnych Starostwa Powiatowego.

O godzinie 1015 Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego ogłosił
przerwę  w  obradach  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  na  czas  trwania  obrad
XXVVII Sesji Rady Powiatu Białostockiego.

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego wznowiono o godzinie 1630.

Ad. 22

Podjęcie  postanowienia  w sprawie wygaszenia trwałego zarządu
(dot. nieruchomości położonej przy ulicy Gródeckiej 21 w Michałowie)
(440/09).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pana Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem postanowienia w sprawie wygaszenia trwałego zarządu /zał. nr 52/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie podjął postanowienie
nr  440/09  z  dnia  29  października  2009  roku  w  sprawie  wygaszenia
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trwałego zarządu /zał. nr 53/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 23

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  zbycia
nieruchomości (441/09).

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  odczytał  Członkom
Zarządu projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości /zał.
nr 54/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
441/09 z dnia 29 października 2009 roku w sprawie przeznaczenia do
zbycia nieruchomości /zał. nr 55/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 24

Podpisanie  dokumentów  związanych  z  ogłoszeniem  sprzedaży
nieruchomości w trybie bezprzetargowym.

Starosta  Powiatu Białostockiego –  Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektami  dokumentów  związanych  z  ogłoszeniami  sprzedaży
nieruchomości w trybie bezprzetargowym /zał. nr 56 - 57/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
dokumenty,  które  zostały  podpisane  przez  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  wszystkich  obecnych  Członków
Zarządu Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 25

Podpisanie aneksu do umowy partnerstwa z Gminą Łapy z dnia 23
kwietnia 2008 roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem aneksu do umowy partnerstwa z Gminą Łapy z dnia 23 kwietnia 2008
roku /zał. nr 60/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. kwestii. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 61/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

11



Ad. 26

Sprawy różne.

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 29 października 2009 roku dobiegło końca o godzinie 1715. 

Protokołowała
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Komisji
Barbara Grabowska – Członek Komisji
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
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